



ROOFTech April 16 & 17, 2019
Palais des congrès de Montréal

Exhibitor Updates



Exhibitor Updates #1

Exhibitor Manual Now Live!

This email contains important information about the new ROOFTech 2019 Exhibitor Manual. Please review this information to ensure you are prepared for the show.

Exhibitor Manual

The ROOFTech 2019 [Online Exhibitor Manual](#) is now live. The manual is the go-to resource for service order forms, move-in and move-out procedures, booth regulations and promotional opportunities.

Booth Standards

Exhibit space rental includes:

- 8' high draped back drop separation and 3' high side wall separation;

Important notes:

- Exhibitors must carpet the entire expanse of their contracted floor space, unless you are a Heavy Equipment exhibitor.
- **Exhibitors must provide a back drop display that is maximum eight (8) feet in height;** pop-up structures are permitted, provided they are finished where exposed to view.
- All equipment and booth materials displayed must be maximum eight (8) feet in height unless approved by Show Management prior to **March 22, 2019**. To secure approval, forward full details of the request to Tori Grant, Operations Coordinator at victoria.grant@informa.com.
- All exhibitors must comply with all [booth standards and regulations](#) noted in the exhibitor manual.

Supplier Services

To take advantage of discount pricing of supplier services, order these early by referencing the supplier services [order forms page](#).

Unauthorized Suppliers

Beware of [unauthorized suppliers](#) and unaffiliated housing agencies claiming to be with the show. Only official show suppliers receive exhibitor contact information from Show Management authorizing them to contact you.

Official ROOFTech Hotels

Review the [Official ROOFTech Hotel partners](#) and book your accommodations today.

Marketing Tools



Announce your participation in the show using these [FREE marketing tools](#).

Banners, buttons and e-signatures can all be added to your company promotions to encourage your clients to visit your booth at the show!

The ROOFTech team is looking forward to working with you on a successful show!

Tori Grant
Operations Coordinator
Informa Global Exhibitions
+1 416-512-3819
victoria.grant@informa.com

TOITech 16 avril et 17 avril, 2019
Palais des congrès de Montréal

Informations à l'exposant



Nouvelles aux exposants N° 1

Le Manuel de l'exposant maintenant en ligne !

Ce courriel contient des informations importantes sur le nouveau Manuel de l'exposant de TOITech 2019. Veuillez le consulter pour vous assurer d'être prêt pour l'exposition.

Manuel de l'exposant

Le [Manuel de l'exposant](#) TOITech 2019 est maintenant en ligne. C'est la ressource à consulter pour les formulaires de commande de service, les procédures d'emménagement et de déménagement, les règlements et les possibilités de promotion.

Normes des stands

La location de l'espace d'exposition comprend :

- Séparation arrière de 8 pi de hauteur et murets latéraux de 3 pi de hauteur.

Important :

- Les exposants doivent couvrir de tapis toute leur surface de plancher, à moins d'exposer de l'équipement lourd.
- **Les exposants doivent fournir un panneau arrière d'une hauteur maximale de huit (8) pieds** ; les structures escamotables sont permises, pourvu qu'elles soient finies lorsqu'elles sont exposées à la vue.
- Tout l'équipement et le matériel du stand doivent avoir une hauteur maximale de huit (8) pieds, à moins d'avoir été approuvé par la direction du Salon avant le **22 mars 2019**. Envoyez tous les détails de votre demande à Tori Grant, coordonnatrice des opérations, à victoria.grant@informa.com.
- Tous les exposants doivent se conformer aux [règlements indiqués](#) dans le Manuel de l'exposant.

Services de fournisseurs

Pour profiter des prix réduits sur les services des fournisseurs, commandez-les à l'avance en consultant [la page des services de fournisseurs](#).

Fournisseurs non autorisés

Méfiez-vous des [fournisseurs non autorisés](#) et des agences d'hébergement non affiliées qui prétendent faire partie du Salon. Seuls les fournisseurs officiels du Salon reçoivent les coordonnées d'exposant de la part de la direction du Salon, ce qui les autorise à vous contacter.

Hôtels officiels de TOITech

Passez en revue les [hôtels partenaires officiels de TOITech](#) et réservez dès maintenant votre hébergement.

Outils de marketing



Annoncez votre participation au Salon en utilisant ces [outils de marketing GRATUITS](#).

Des bannières, des boutons et des signatures électroniques peuvent être ajoutés aux promotions de votre entreprise pour encourager vos clients à visiter votre stand !

L'équipe de ROOFTech se réjouit à l'idée de travailler avec vous pour un Salon réussi !

Tori Grant
Coordinatrice des opérations
Informa Global Exhibitions
+1 416-512-3819
victoria.grant@informa.com